
 

 

 
  
 
 
  
 

 
 

 
Referat af bestyrelsesmøde i Troense Beboerforening 

Den 18. januar 2024 hos Kasper Gl. Nybyvej 12 
 

Fraværende: Lars, Keld Bo, Eske og Diana. 
 
 

1. Godkendelse af referat af 21. november 2023 

• Godkendt. 
 

2. Siden sidst 

• Juletræstænding – forløb som planlagt – flot fremmøde. 
 

• Nytårsfyrværkeri – aftenen forløb angiveligt OK. Næste år skal der igen omdeles 
skriftlig information om de gældende regler. 
 

• Valdemars Slot – kulturprojektet. Anja, Kim og Keld Bo har haft møde med parret, der 
redegjorde for visionerne for projektet. Den tidligere annoncere plan om at lukke for 
gennemkørsel ved slottet er taget af bordet og der arbejdes videre med projektet. 
 

• Strikkecafe – der er fin interesse for arrangementet – fremmødet har ligget mellem 10- 
14 personer.  
 

• Omdelingsseddel ”Vær en god nabo”– afventer næste møde. Hvor det skal undersøges 
om omdelingssedlen og Eskes ”gode råd ved byggeri mv- informationen” evt. kan slås 
sammen. 
 

 
3. Brev til vurderingsstyrelsen 

• I lyset af at de få deklarationer, (baggrund for vurderingen) der er udsendt, er 
foreløbige, blev aftalt, at der i stedet for et brev til styrelsen laves en information på 
hjemmesiden over de opmærksomhedspunkter, der måtte være.   
  
 

4. Beboerinfo for forår 2024 

• Info til Keld Bo senest 22. januar 
Korrektur senest 24. januar – v/ Lars 
Trykning v/ Jens, der afklarer med tegnestuen. 
Afhentning i Knuds baghus fra den 26. januar med henblik på uddeling senest 1. 
februar. Knud og Hanne er forhindret og Jens tager over, for deres område. 
 
 

 



 

 

 
5. Salg af medlemskab 

• Omdeling af flyer/salg skal foregå mellem den 1. og 19. marts 2024. Jens sørger for 
trykning v. tegnestuen. Flyeren omhandler alene medlemskab af foreningen mens 
beboerblad bl.a. varsler afholdelse af generalforsamlingen. Regnskab vil blive 
offentliggjort på hjemmesiden og Facebook. 
Jens deler også ud i nogle nybyggede områder – koordinerer med Kasper, der ud over 
”eget” område også deler i det område Camilla dækkede. 
 
Der blev kort drøftet mulighed for en ny – mere automatiseret – måde at foretage 
opkrævninger på. Da der angiveligt er visse problemer med regnskabsaflæggelse ved 
elektronisk opkrævning, udsættes spørgsmålet indtil Anja har afklaret spørgsmålet 
med Camilla. 
 

6. Generalforsamling 

• Generalforsamlingen blev fastlagt til afholdelse den 19. marts 2024. 
 
- Camilla forestår årsregnskabet. Anja afholder revisormøde med Camilla primo marts 
og sørger for offentliggørelse af regnskabet på hjemmesiden. 
 
- Eventuelle bemærkninger til bestyrelsens beretning skal være Anja i hænde senest 
12. marts. 
 
- Ved annoncering af generalforsamlingen skal det fremgå et eventuelle forslag til 
behandling skal være Anja i hænde senest den 5. marts. 
 
- Følgende personer genopstiller: Regitze, Anja, Hanne, Eske og Keld Bo. 
- Følgende personer genopstiller ikke: Knud og Camilla. 
- Anja genopstiller som formand. 
 
- Fordeling af arbejdsopgaver ved generalforsamlingen: Jens booker sognehuset, Jens 
og Poul sørger for opsætning af stole, afhentning af nøgle, Anja medbringer PC, Knud 
sørger for drikkevarer, dirigent Lars Hansen. Kim medbringer post- it til evt. kampvalg 
og sørger for trykning af plakater (5-6 stk.) til ophængning i udhæng skabene, ligesom 
han medbringer trykte regnskab til uddeling. Jens laminerer plakater til ophængning 
på busskurene samt hænger dem op. 
 

7. Bestyrelsesmiddag. 
Middagen afholdes den 15. marts kl. 18.00 hos Anja. Jens aftaler det nye tidspunkt med 
kokken herunder sørger for vin. Tilmelding eller afbud senest den 8. marts til Anja og Jens – 
herunder til sidstnævnte en angivelse af vin præferencer – rød/hvid eller begge dele. 
 

8. Kommende arrangementer. 
 
Fastelavnsfest den 11. februar: 
Anja er tovholder hjulpet af Regitze – Kasper giver tilbagemelding om mulig deltagelse. Anja 
sørger for at lægge arrangementet op på Facebook og hjemmesiden – tilmeldingsfrist 
senest 4. februar med oplysning om antal og fordeling af voksne/børn. 
 
Det er planen, at der som sidste års skal være optog gennem byen ned til Mærskgården. 



 

 

Anja tager kontakt dertil med henblik på oplysning om forventet deltagerantal. Anja sørger 
desuden for forplejning og tønder. Jens sørger for opslag af plakater. 
 
Biodiversitets foredrag 
Udsættes til næste møde. 
 
Hverdagsspisning 
Lars og Regitze er tovholdere. Arrangementet foregår den 14. marts med samme 
leverandør som sidste gang. 
(Anja skal huske at sende information om arrangementet til de medlemmer, der er opført 
på maillisten) 
 
Strandrensning 
Finder sted den 14. april mellem kl. 10 og 12. 
 
By loppemarked 
Finder sted den 1. juni 2024. Arrangement med øl og pølser med Storms Hjørne aftales på 
senere møde. 
 
Sankt Hans den 23. juni. 
Anja har sendt forespørgsel til slottet om benyttelse af Lodsstranden, men ikke fået svar 
endnu. Der skal som hidtil også afvikles børnearrangement. 
 

 
9. Eventuelt 

Anja er blevet kontaktet af arkitekt Per Weber vedrørende en tilbygning til ejendommen 
Troense Strandvej 9. I den forbindelse har han og ejeren modtaget en usædvanlig 
fortolkning af lokalplanens bestemmelse om bevarende tiltag, hvor byggesagskontoret  
fortolker denne således, at tilbygningen skal udføres med tegl og gesimser og altså ikke i 
overensstemmelse med husets oprindelige udtryk, der er fra 60´erne. 
 
Bestyrelsen er klart ikke enige i den fortolkning og er derfor indstillet på at afgive en 
udtalelse om foreningens fortolkning af den omhandlede bestemmelse til brug for 
arkitektens henvendelse til kommunen. 
 
Anja har desuden fået en henvendelse fra en ny beboer på Rosenvej 3, som ikke har fået 
tilflytterpjecen, hvilket Jens/Knud vil sørge for. 
 
 

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 11. april kl. 19.00 hos Anja og FU-møde den 4. april kl. 19.00 
hos Hanne. 
 
 
 
 
 
 
Referent: Hanne   
 
 



 

 

 
 

 


